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MarekWojtkowski

W zwiazku z przystEpieniem Miasta Wtoctawek do Programu Hello ICE zwracam siq z pro5bq

o utworzenie bezpiecznych przej6i dla pieszych z efektem 3D przy Zespole Szk6t nr 11

i przy Przedszkolu Publicznym nr 35. Obydwie plac6wki o6wiatowe usytuowane sE przy ulicach

du2ym natq2eniem ruchu zatem umieszczenie tego typu przejS6 poprawito by poziom bezpieczefistwa
pieszych.

Proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie

z powa2aniem
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